

旅游孔子学院应邀参加 International Café 多元文化活动

The Tourism Confucius Institute at the International Café Multicultural Event

2019年8月21日，格里菲斯大学旅游孔子学院应邀参加了一年一度的 International Café 多元文化活动。该活动由黄金海岸多元文化联合会（Multicultural Communities Council）主办，旨在为社区居民创造更为多元的文化环境。

孔院志愿者张文奕为前来参观的居民示范了中国结的编法，并介绍了中国结的历史发展和文化内涵。中国结喜庆的色彩和幸福平安的寓意深受在场观众的喜欢。同时，中国结的简单易学也吸引着大批观众前来体验。

孔院实习生赵乾坤和冯潇莹为参观的居民设计了寓意满满的中文名字，中国方块字的横撇竖捺传递着东方的神韵，文字背后的深刻内涵更是让人们十分欣喜，给人们带来了奇妙的文化体验。

孔院志愿者武志琳为观众介绍了可爱的国宝熊猫，并教授在场观众学习用毛笔作画，各种姿态的熊猫让大家捧腹大笑，现场气氛轻松活泼。

在本次活动中，来自不同族裔的人们分别展示了自己的特色文化，受到广泛欢迎。黄金海岸市长汤姆·泰特先生也出席该活动并与舞狮表演者合影留念。

The Tourism Confucius Institute (TCI) was invited to take part in the annual International Café on August 21 2019. This event was facilitated by the Multicultural Communities Council Gold Coast, an organisation committed to creating an inclusive community that values cultural diversity.



TCI teacher Wenyi Zhang demonstrated how to make Chinese knots and introduced the historical development and cultural connotation of the Chinese knot. The auspicious colour of Chinese knots, their meanings of happiness and peace, and the ease of tying Chinese knots attracted visitors to make their own knots.



Confucius Institute interns Qiankun Zhao and Xiaoying Feng selected characters with nice implied meanings for interested onlookers. The Chinese characters conveyed oriental charm and the connotations of the Chinese words made people very happy!

TCI teacher Zhilin Wu introduced the cute Chinese panda to the audience and taught them to paint pandas with a brush pen. Pandas in various gestures made everyone laugh and created a relaxed atmosphere.



Gold Coast Mayor Tom Tate also attended the event and was in a group picture with the lion dancers.

People from different ethnicities showed their own distinctive cultures during the day, which were enjoyed by all whom attended.